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Verslag van de vergadering, gehouden op maandag 16 december 2019 in multifunctioneel centrum 

Stroud 

 

Afwezig: Matthijs Bonzet 

 

1. Opening en welkom: 

Om 19.00 uur heet onze voorzitter, Chris van Tilborg, iedereen van harte welkom op deze 

bijzondere vergadering: het is zijn laatste (althans in de hoedanigheid van voorzitter van de 

participatieraad). Voor deze vergadering hebben we ook ons herintredend lid Sybrecht van 

der Veen uitgenodigd, maar zij is helaas verhinderd. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We voegen toe onder 3b: inspreektekst Omgekeerde Verordening. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. Vaststellen verslag participatieraad 18 november 2019: 

We keuren het verslag goed; de secretaris kan het ongewijzigd op de website laten 

plaatsen. 

b. Activiteitenkalender: 

- Het inclusiepanel is geïnstalleerd. Wij hebben in een brief krachtig tot uitdrukking 

laten komen dat wij dit gremium als een zelfstandig advieslichaam zien en zeker niet 

als satelliet van de participatieraad. Het panel kent een lid van de participatieraad als 

waarnemer; 

- Kees Bor heeft het congres Gelijk = Gelijk bijgewoond: een interessante bijeenkomst; 

- De werkgroep Wmo is bezig met een conceptadvies dat een aanvulling zal zijn op het 

regionale voorstel. De secretaris zal zorgen voor de afronding. 

- Brede welzijn: de gemeente houdt ons op de hoogte en we blijven streven naar een 

gevraagd advies. 

- Op 13 december hebben Kees Bor, Fennie van den Broek, Jaap Plomp en Chris van 

Tilborg de inspiratiemiddag van de Koepel Adviesraden bijgewoond. Het was 

inderdaad een inspirerende, maar ook leerzame bijeenkomst. De presentaties van 

die middag zal de secretaris naar ieder lid van de participatieraad doorsturen. 

- Luisterend oor: Edwin van Harten heeft een dame mogen verwijzen naar Stimenz. 

- Commissievergadering 17 december: de voorzitter wijst ons op het minimabeleid dat 

naast de Omgekeerde Verordening ter sprake komt. De inspreektekst hebben wij 

reeds kunnen beoordelen. De gehele vergadering stemt in met het voorstel. Ad Blok 

en Jaap Plomp zullen op de publieke tribune plaatsnemen. (Adhesiebetuigingen 

helaas niet toegestaan!) Jaap Plomp zal Aldo Kivits informeren omtrent het 

inspreken. 
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- Kees Bor, Fennie van den Broek en Fons Kortrijk zullen op 17 december een 

bijeenkomst over Beschermd Wonen bijwonen. 

- Op 30 januari is het Congres over Inclusie in Stroud. Uiteraard zijn we daar ruim 

vertegenwoordigd. Eenieder moet zich wel persoonlijk opgeven! 

 

Thans verloopt de vergadering anders dan de voorzitter zich die had voorgesteld: een groot aantal 

commissieleden van de Commissie Samenleving betreedt de vergaderruimte. Hoewel de 

participatieraad zich niet met politiek bemoeit en advies geeft aan het College van Burgemeester en 

Wethouders, heeft de Commissie Samenleving de adviezen die zij bij de stukken ontvingen altijd zeer 

op prijs gesteld. Met hun komst spreken zij hun waardering uit voor de enorme inzet die de voorzitter 

heeft getoond in de afgelopen zeven jaar. Onder het genot van een kopje koffie delen we lief en leed 

van de afgelopen periode. Voor het eerst is de voorzitter even de regie kwijt. 

 

c. Ingekomen en verzonden berichten: 

De voorzitter verwijst naar de bijlage (nummer 3) 

d. Overleg DB- gemeente: 

Inhoudelijk komen we hierop de volgende vergadering terug. 

e. Registratie adviezen: 

Ook hier kunnen we volstaan door te verwijzen naar bijlage nummer 5. 

 

4. Voorzittersoverdracht: 

De voorzitter geeft een kort overzicht van de activiteiten onder zijn voorzitterschap. We 

hebben vanaf het begin 69 adviezen uitgebracht, waarvan 1/3 ongevraagd. Vergeleken met 

omringende adviesraden zijn wij zeer productief. Daarnaast blijven we pogingen doen in 

contact te komen met de bevolking: Burgerplatform en Luisterend oor. We kijken tevreden 

terug op bereikte doelen: de inclusieve samenleving (inclusief Inclusiepanel) en de 

tegemoetkoming chronisch zieken. Daarnaast mogen we ons verheugen in de waardering 

van de plaatselijke politiek. Uiteraard zijn er aspecten die volop onze aandacht verdienen: 

het contact met de inwoners van Putten en de relatie met B&W. 

Chris van Tilborg dankt de vergadering voor het vertrouwen dat hij mocht ontvangen en 

spreekt zijn waardering uit voor de inzet van de leden. Hij citeert uit een boekje van Henk 

Beltman “Democratisch burgerschap” en overhandigt aan eenieder een exemplaar, voorzien 

van een persoonlijk voorwoord. 

Dan draagt hij het voorzitterschap over aan Kees Bor die hij de map met dossiers 

overhandigt. 

Kees Bor spreekt de scheidende voorzitter kort toe. Hij geeft aan dat het moeilijk is zo’n 

voorzitter op te volgen. Hij gaat zijn best doen en hij kan niet verzekeren dat het aantal 

adviezen even groot zal blijven. Hij onderstreept zijn dank door Chris van Tilborg Het boek 

“De meeste mensen deugen” van Rutger Bregman te overhandigen. 

 

5. Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur. 

 

Jaap Plomp 


